
 

OPS-prosjektet kino & bibliotek 

Da blir dommen fra Ofoten tingrett stående.  

Formannskapet hadde tre alternativer i møtet 15.12.2020. De kunne anket Ofoten tingrett sin 

avgjørelse slik AP og Høyre ønsket. Det fikk 4 stemmer. Det ville vært en unødvendig omgang i 

rettssystemet. Nå vil de måtte møte Kjøpesenter Nord/Nordic i retten om OPS-reglene. Det fikk 5 

stemmer. Den rettsaken er ikke til å unngå siden kommunen er stevna. Men formannskapet hadde et 

alternativ til, det var å nullstille hele OPS-prosjektet og trekke seg fra alle avtaler. Nordic har 

signalisert at da ville stevninga ha blitt trukket. At dette forslaget ikke ble valgt kan faktisk skyldes at 

det er inngått muntlige avtaler vi ikke kjenner til. Hele denne prosessen med offentlig deltagelse i det 

nye bysentrum, preges av hemmeligheter. 

Politikerne i formannskapet burde ha lært at hele kino og bibliotek-prosjektet har blitt en fiasko. De 

som holder fast ved planene om offentlig og privat samarbeid, er mest i redsel for de avtaler de har 

inngått. For de forsvarer ikke OPS-modellen lenger. (OPS står for Offentlig og privat samarbeid der de 

private bygger og kommunen sikrer langsiktig og dyr leieavtale.)  

Kanskje ville alle tre alternativene blitt fulgt opp i rettsvesenet, men alternativ 3 vil det være minst 

risiko med. Det ville også gitt kommunen muligheter til ny vurdering ut fra den erfaringa en allerede 

har fått, om en skulle velge å gå videre.  

Det er et forhold til. Politikerne bør fortest mulig ta fatt i oppgavene som er deres primæroppgaver 

og ikke sette dem på vent fordi OPS-modellen som både er dyrt og dumt, tar all tid og politisk 

oppmerksomhet nå og hindrer fremtidig handlingsrom. 
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